
Interpelacja Nr 149 
z dn. 1 lutego 2017 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie wycinki drzew na terenie zielonym w ciągu pieszym ulicy 
Bliskiej (Między Mińską a Żupniczą) 

(interpelacja z inicjatywy Janusza Piskorskiego) 
    

Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Rada Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek zwraca się do Pana Burmistrza z 
zapytaniem, na czyje zlecenie i z jakiego powodu dokonano w ostatnich dniach 
stycznia wycinki drzew na przedmiotowym terenie. 

Drzewa sadzono 30 lat temu z inicjatywy okolicznych mieszkańców. Według nich są 
one zdrowe i nie zagrażają bezpieczeństwo przechodniów i mieszkańców. 

W ostatnich latach obserwujemy notoryczną degradację i niszczenie środowiska 
naturalnego w naszej Dzielnicy. Przeraża nas ten fakt ponieważ nie wiemy, jak inaczej 
niż zielenią walczyć ze smogiem.  

 
Z wyrazami szacunku   
 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

    

  


